
Bäckvägens Andra Samfällighetförening 
 
Styrelsemöte 2021-12-06 
Tid: 17.30 
Plats: Teams 
 
§1 Mötet öppnades av ordförande Ulf Neldefors 
 
§2 Närvarande på mötet var Åse Källén Warholm, Ulf Neldefors, Emma Lindgren, Mikael Ekelund och 
Davis Wernersson 
 
§3 Föregående protokoll tog upp och lades till handlingarna. Där finns flera pågående ärenden som 
kommer upp även på nästa möte. 
 
§4 Ekonomin, inget nytt sedan sist. Vi är i balans och nu återstår bara att få ihop bokslutet och årets 
resultat. 
 
§5 ComHem/Tele2 
Systemet uppdateras imorgon och pga det kan det bli en del driftdtörningar i området. 
 
§6 Avstämning garage 
David och Ulf har börjat höra sig ang offerter på Garage-upprustning. 
 
§7 Avstämning elbilsladdare 
För att göra elbilsladdare behöver det finnas med i vårt anläggningsbeslut. Det behöver således göras 
som ett tillägg i det gamla beslutet. 
Lantmäteriet – kontakt angående anläggningsbeslut - Åse 
 
§8 Återvinningskort 
Åse har mailat kommunen en lista på de återvinningskort som vi vill avsluta och antalet nya kort vi vill 
beställa. Vi inväntar återkoppling på detta. 
 
§9 Garagenycklar 
Vi behöver skriva ett nytt avtal med ASSA för att få ett kodkort.  
Åse försöker se över detta så snart hon hinner. 
 
§10 Snöröjning 
De senaste dagarna har vi verkligen blivit satta på prov. Anders och David har skottat galant, men vi 
har haft lite problem med snöröjning av parkeringarna.  
Viktigt att vi ser över vad som gäller där och vad som är Vägföreningens ansvar. Ulf kontaktar dem. 
Vad gäller gruset så ligger det i garaget. 
Spridare har inte blivit inköpt, det är fortfarande inte löst hur vi ska förvara gruset och hålla det 
ofruset. 
 
§11 Övriga frågor 

• Soporna tömdes idag, det blev inte gjort i förra veckan iom snökaoset, men är nu löst. 

• Möte ang översvämning – Mikael var på mötet kommunen arrangerade angående 
problematiken. Han beslutade i samråd med en representant från kommunen, att ha ett 
möte där våra 2 samfälligheter och kommunen träffas för att hitta en lösning på vår 
problematik.  

• Mikael E har observetat att det är otätt mellan asfaltskanterna som Tele2 anlagt efter deras 
grävande. Han har en expert som kan bedöma detta åt oss så snart snön försvinner.  



 
§12 Nästa möte blir måndagen den 17/1 klockan 17.30 i kvartersstugan. 
 
 
 
______________________________ ____________________________________ 
Åse Källén Warholm  Ulf Neldefors 
 
 


